
 

 

FF Jeden svět na školách 

27.3. - 31.3. 2023 
Jako každý rok se žáci naší školy zúčastnili i letos filmové projekce festivalu Jeden svět. Tématem 

letošního ročníku byla Cena bezpečí.  Žáci 6., 7., a  8. ročníku se zúčastnili projekce na gymnáziu a 

v městském divadle. Po zhlédnutí úvodních spotů přibližujících téma letošního festivalu – 

kyberšikana, bezpečí, znečištění a ochrana planety následovaly 3 dvacetiminutové dokumentární 

filmy, v nichž se žáci seznámili s tématy a problematikou postižených a handicapových dětí (Oáza), se 

znečišťováním ostrova v Karibiku odpadky a snahami mladých lidí o záchranu želv na tomto ostrově 

(Julietta a želvy v moři plastů). Třetím tématem byla genderová problematika (Poslední touchdown). 

Po zhlédnutí filmů následovala beseda k celé projekci velmi zdařile vedená p. u. Zimmermannová,  do 

které  se děti velmi aktivně zapojily. V závěrečné reflexi, kterou si děti už napsaly a řekly ve škole, 

shrnuly obsahy jednotlivých filmů a vyjádřily své pocity a dojmy z celého představení. 

Reflexe žáků 7. a 8. třídy 
 Nejvíce mě zaujalo to, že i když hlavní hrdinka vypadala jinak (byla silná) a prožila si něco 

těžkého, tak její tým ji držel nad vodou a všichni v týmu drželi při sobě. 

 Líbilo se mi, jak všechny hráčky v týmu byly jedna parta a nevyčítaly nikomu nic kvůli jejich 

váze, a jak si pomáhaly. 

 Film mě zaujal, protože v něm bylo poukázáno na to, že je jedno, jestli je člověk kluk nebo 

holka. A že nezáleží na tom, jestli je americký fotbal klučičí sport. A líbilo se mi, jak celý tým 

chtěl vyhrát a všichni o toho šli naplno. 

 Film mě zaujal proto, že miluji moře a i já sama jsem u něho společně s mým starším bratrem 

vyrůstala. Nelíbilo se mi, kolik plastů se nachází u moře. Kdybych mohla, udělala bych to 

samé, co Julietta- pomohla bych s úklidem a záchranou želv. 

 Zaujalo mě, jak Julietta pomáhala želvám, i když jí bylo 15 let. 

 Obdivovala jsem, jak Julietta pomáhá zvířatům a přírodě, jak se snaží chránit životní 

prostředí, jak pečuje o ,,svůj ostrov v Karibiku,,. 

 Proč se mi film líbil? Zaujalo mě, jak si někteří lidé mysleli, že se želvám děje něco zlého, ale 

vůbec to tak nebylo, protože tím, jak je lovili, tak je zachraňovali a zbavovali je plastů, které 

pozřely. Líbilo se mi, jak tam Julietta organizovala úklidové akce, takže se do úklidu zapojilo 

více lidí. 

 Líbilo se mi, jak se lidé a Julietta snaží zachránit svět od odpadků. 

 Zaujalo mě, že i tak málo, co může udělat jeden člověk (Julietta), pomůže světu a že je 

Julietta tak odhodlaná pomoct naší planetě. 

 Překvapilo mě a zaujalo, jak Romi, i když věděl, že má Rafael handicap ho, bral jako zdravého 

člověka a tak hodně se mu věnoval a nestyděl se za něj. 


